
 
 

Dressurudvalgsmøde 

3. juni kl. 11:00 

Uggerhalne 

    

Til stede: 

Per Nielsen (PNI) 

Dorte Njor Larsen (DNL) 

Lisbeth Jespersen (LJ) 

Susie Dannemand (SD) 

Ole Hummelshøj (OH) 

Christine Prip (CP) 

Kirsten Søgaard (KS) på telefon 

 

Ikke tilstede: 

 

 

Fra administrationen: 

Susie Juhl (SUJ) 

Anne Silfwander (ASI) 
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Ansvarlig for  

Videre forløb 

 

 Nyt fra Formanden og administrationen 

 
ASI: Hesteeftersyn er iværksat efter den nye opskrift, hvor det er et korps af TD’ere, der er uddannet til at 
foretage eftersyn. Vi har haft 2 uddannelsesdage med Mette Uldahl. 
60 igennem sidste weekend i Vallensbæk med en hest hjemsendt. Alle er gået igennem her i 
Uggerhalne. 
Positiv modtagelse og positive erfaringer fra de første 2 tjek. 
 
Vi har søgt og fået midler fra DIF’s initiativpulje, der skal bruges til IT-udvikling.  
 
Der er nedsat en arbejdsgruppe, der skal kigge aktivt på tiltag, der relaterer sig til den udsendte rapport 
fra Dyreetisk Råd. 
Der er interessenter fra forskellige discipliner, fra bestyrelsen, fra DRIF og veterinærkonsulent. 

 

 Arbejdsgruppe nedsat i forbindelse med rapport fra Dyreetisk Råd 

 
Ole mener ikke, det er en løsning, da konflikten kommer uanset. Kirsten og Lisbeth er enige.  
Det er svært med gamle skader, der måske ikke gør ondt, men det giver ikke et pænt billede. 
Prip mener der skal generel stor fokus på, hvordan dommerne anskuer ridning på banen, eks. Striber 
efter pisk, åben mund etc. 
Kan vi være åbne om det overfor både dommere og ryttere, så der kan skabes en fælles forståelse 
af, at vi er nødt til at ændre noget. 
Kommunikativ udfordring at få omverdenen til at forstå det. 

 

 

 Reglementsproces 2024 

Overvejelser til reglement 2024: 

• Antal starter pr. ekvipage i middelsvær og højere ved C-stævner (DN) 
 

• Mesterskaber/propositioner/erstatningsklasse/B finale (DN) 
 
Giver det mere mening, at vi sætter en generel begrænsning på, hvor mange ekvipager, der må 
være i en kür-klasse? Fx max 20, hvis der udskrives en cup. 

 

 Dommereksamen (status) 

 

Godt i gang med planlægningen. Den afvikles på Kirstinelund d. 16.-17. juni 

Enkelte afbud pga. afvikling om fredagen, men mange positive tilkendegivelser. Det bliver nok et godt 

hold. 

Censorer er Helle Westh, Lone Dichmann og Prip. 

7 til B eksamen 

12 til C eksamen 

 

Måske der fremadrettet skal være egenbetaling på eksamen/overnatning, da det er en stor budgetpost 
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 Overdommermøde (og A+) 

 

• Fortsat planlægning 
 
Uge 42 - lørdag formiddag 
Indlæg med Mette Uldahl samt invitere B TD’er 
Kursus for A, A+ og O 
Reserver lørdag i uge 42 – kursus i GP lørdag aften. 
 

 

 

 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen) 

 

Der er lavet en ny rapport, der faktisk bliver testet af her i Uggerhalne. 
Intet at bemærke fra rapporter fra sidste periode.  
 

 

 Eventuelt 

 

Kurser via Blackhorse fremadrettet. 

Prip mener godt, andre kan lære at afvikle kurser i systemet. 

Stordommermøde. 

Kan igen afvikles til officialsdag den 2. lørdag i januar. 

Der efterspørges overnatning, så det sociale også kommer i spil. 

Lisbeth: Er der en grund til, vi ikke afvikler et stort mesterskabsstævne for alle årgange sammen. 

-Vi har gerne ville fordele mesterskabsafviklingen på flere arrangører. 

 

 

 


